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Sikeresen befejeztük

Az augusztusi újságban már írtam arról,
hogy annyi beruházás vár az önkor-
mányzatra a nyári időszakban, hogy nem

sok időnk marad a pihenésre. De ez természe-
tesen nem a panaszkodás ideje, mert ezektől
fejlődik városunk. A cikkben felsorolt projektek
közül többet be kellett fejeznünk szeptember
elsejére az óvoda és iskola őszi indulása miatt. 
Az egyik ilyen a Sárga-Zöld óvoda felújítási
munkálata volt. Az épületek új nyílászárókat
kaptak, megújultak a csoportok vizesblokkjai és
a szennyvízelvezető rendszerek. A másik pedig
a Széchenyi iskolai konyha felújítása és techno-
lógiai bővítése volt. A konyhában átépült a
teljes villanyrendszer, új konyhagépek és az
átalakítások nyomán hűtőkamrák és újabb nagy
hűtök kerültek oda. A felújításnak köszönhe-
tően a konyha kapacitása 1500 adagra nőtt az
eddigi 700-ról, így a napi saját szükségletet, ami
kb. 1300 adag, már ebben a konyhában is meg
lehet főzni.
Bár az idő nem sürgetett annyira, de szeren-
csére ugyanígy befejeződtek a nyári útfelújítá-
sok is. A Fácán, Eper, Belső, Radnóti utca és köz
burkolata újult meg. Sajnos a további utcák
rendbetételére benyújtott útfelújítási pályáza-
tunkról még nem érkezett értesítés. Valószínű-
leg ezért, ha nyerünk is, akkor sem tudjuk idén
már megvalósítani, mert mire túl lennénk a
közbeszerzésen, be fog köszönteni a rossz idő.
Mindezek mellett folyamatban van az egészség-
ház felújítása is. Augusztusban írtam már róla,
hogy a rendelés folyamatos fenntartása miatt
ez egy hosszabb és problémásabb feladat.
Köszönjük a türelmet az ott dolgozó orvosok-
nak és kollégáiknak, valamint a szolgáltatásokat
igénybe vevő lakosoknak is, akik szintén türe-
lemmel viselik a munkavégzéssel járó kényel-
metlenségeket.
Erre az évre maradt még feladatul az Egészség-
ház bejövő útjának és parkolóinak felújítása,
valamint a 20x40 méteres műfüves pálya
megépítése a sportpálya területén. Remélem,
mire ez a cikk megjelenik, már ezek a munkák
is javában zajlanak majd!
Azt gondolom, az ez évre kitűzött céljainkat sike-
rül megvalósítanunk. Több mint 360 milliót
meghaladóan újítunk fel vagy ruházunk be ebben
az évben. Ahol csak lehet, pályáztunk, és ezt a
költségvetésünkben rendelkezésünkre álló évi
100 milliós fejlesztési összeggel sikerült elérnünk.
Mindannyian tudjuk, hogy még rengeteg dolog
van, amit lehet szépíteni, újítani vagy építeni. De
mindenhez pénz kell, és abban, hogy mi után mi
következik, nekünk kell döntenünk a lehetőségek
és a szükségesség figyelembevételével.
Tudom, hogy ha évente 1 milliárd forintunk
lenne fejlesztésre, azt is el lehetne költeni, mert

annyi probléma van. Mindez jól látszik abból,
hogy ha valahol egy problémát megoldunk,
akkor a lakosok másik része jelez felénk újabb
megoldandó feladatokat. Természetesen ez így
is van rendjén, a lakosság is szeretne minél jobb
körülmények között élni, és az önkormányzat
célja is az, hogy a város minél jobban tudjon

fejlődni. És bár településünk anyagi lehetőségei
mindezt behatárolják, de legjobb képességünk
és szándékunk mellett tervezünk a jövőben is
minél több pályázatot a szükségessé váló
fejlesztések és beruházások megvalósítására.
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